
Protokoll Styrelsemöte Häggådalens Fiberförening
2016-03-23 Kl. 19.00 – 21.30

Närvarande: Johan A, Gullik W, Lars O, Mats U, Pelle L. Utom styrelsen, Krister (Kassör) 
Ej närvarande: Susanne N

§1 Mötets öppnande. 
Pelle är ordförande och öppnar mötet. 

§2 Val av 
a) Sekreterare: Mats. 
b) Justerare: Gullik

§3 Godkännande av dagordning.

§4 Projektets fortskridande
a) Blåsning av fiber. 
Projektet fortskrider enl. plan. Problem som Fiberbolaget rapporterar, kontrolleras löpande 
av Gullik, Pelle och Mats. 
Exempel på problem: Boxar har monterats för högt, fiber böjda i boxar etc.

b) NAO
Telefonmöte med NAO innan mötet där vi ställde några frågor. Boxar (media och TV) 
kommer skickas etappvis, då vi beslutat att driftsätta nätet i etapper. Detta för att underlätta 
drifttagningen.

c) AXEAB
En medlemsgrävning kvar, en slangändring, hamnade på fel sida ett hus...
Färdigställande av tryckning 1 april
Igenläggning av några öppna brunnar och skåp.

d) Bidrag Marks kommun
Styrelsen bereder frågan. Överklagan på avslagen?

§5 Övriga frågor.
a) Snart årsstämma. 
Vi diskuterar information om nya styrelseposter.
Vi behöver hjälp för att hjälpa till vid installtion av boxarna.
Dagsverkare/frivilliga att hjälpa fiberblåsarna.

b) Ekonomi.
Krister redogör för ekonomiska situationen.  Vi saknar eventuellt pengar för att färdigställa 
nätet då ett antal medlemmar inte betalat sina avgifter. Marks kraftvärme ska också betala en
summa för slangar vi grävt ner till dem. I så fall kan ett lån lösa överbryggningen innan 
faktureringen kommer igång. En checkkredit hos banken bör också tas.

§6 Nästa styrelsemöte. 
13 april 2016

§7 Mötets avslutande. 
Pelle tackar deltagarna.
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